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اهمیت سپردن کودکان بی سرپرست 
به خانواده ها

۲۰ دستگاه در حوزه کودکان مسئولیت دارند
با اشاره به اهمیت سپردن  وزیر دادگستری 
به  بی سرپرست  و  بدسرپرست  کودکان 
حاضر  خانواده ها  برخی  گفت:  خانواده ها، 
نیستند کودک معلول و بیمار را برای همیشه 
حاضرند  اما  بپذیرند  فرزندخواندگی  عنوان  به 
این کودکان را سرپرستی کنند. به گزارش ایسنا، 
اولین  افتتاح  مراسم  در  رحیمی  حسین  امین 
مجتمع شوق زندگی استان تهران، اظهار کرد: 
رژیم صهیونیستی طی روزهای اخیر حدود ۷۰۰ 
کودک را کشت، این جنایت را محکوم می کنیم 
و از کنوانسیون بین المللی حقوق کودک انتظار 
داریم این جنایت را محکوم کرده و هرکاری که 

برای توقف آن ممکن است را انجام دهند.
وی با اشاره به قانون کودکان و نوجوانان بی 
از  حمایت  قانون  و  بد سرپرست  و  سرپرست 
اطفال و نوجوانان، توضیح داد: طبق این قوانین 
حدود ۲۰ دستگاه اجرایی مسئولیت مستقیم در 
این خصوص دارند که این امر نیازمند هماهنگی 

بین این دستگاه ها است.
مجتمع  اقتتاح  به  اشاره  با  دادگستری  وزیر 
شوق زندگی در تهران، تصریح کرد: روشی که 
می شود،  گرفته  کار  به  مجتمع  این  در  امروز 
دستگاه های  بین  هماهنگی  برای  نوین  روشی 
دستگاهای  همه  است .  زمینه  این  در  متولی 
ذی ربط جمع شدند و مجتمع شوق زندگی را راه 
در کشور  زندگی  کردند. مجتمع شوق  اندازی 
نماد همکاری جدی قوه قضاییه و دولت و مردم 
است. تشکل های مردم نهاد نیز یک ضلع این 
همکاری هستند لذا امر مبارکی است که بتوانیم 

بهترین بهره ها را از آن ببریم.
رحیمی با اشاره به پیگیری وزارت دادگستری 
یادآور شد:  زندگی،  مجتمع شوق  افتتاح  برای 
وزارت دادگستری از سال گذشته پیگیر این امر 
بود که این مجتمع ها را با همکاری دوستان در 
سراسر کشور تشکیل دهند. نمونه آن پیش تر در 
مشهد انجام شده بود، گرچه آن نمونه تفاوت 
جدی با این مجتمع دارد. آنجا به جز کار کودک 
درباره موضوعات سرپرستی نیز کارهایی انجام 
می شود اما این مجتمع اختصاصا برای کودکان 

و نوجوانان است.
را  بچه ها  بهزیستی  اگر  داد:  توضیح  وی 
موضوع  در  امر  این  باید  دهد،  خانواده ها  به 
این  در  گرچه  شود.  رسیدگی  فرزندخواندگی 
مدت به دستور همکاران از روزنه قانون استفاده 
می شد و با دستور موقت این کار را می کردند؛ اما 
محل ابهام بود. مرجع ملی با همکاری دستگاه ها 
پیشنهاد اصلاح آیین نامه قانون را داد و بهار 
امسال اصلاح شد. قانون این اجازه را به سازمان 
بهزیستی داده است که پس از دستور دادستان 
و در اختیار قرار گرفتن کودکان بی سرپرست و بد 
سرپرست، بهزیستی یا کودکان را خودش نگه 
دارد، یا در اختیار مراکز شبه خانواده قرار دهد و 
یا موقتا به خانواده ها بدهد. بهترین کار این است 

که به خانواده ها دهد.
علی القاصی مهر رئیس کل دادگستری استان 
تهران، نیز در این مراسم اظهار کرد: کاری که 
امروز تحت عنوان مجتمع شوق زندگی در تهران 
اتفاق افتاد جلوه ای از تعاون و نوع دوستی و 
خداجویی و کرامت نگه داشتن انسان به ما هو 
انسان است که تا به امروز هم در مراکز دولتی 
ما و در مجموعه سازمان بهزیستی که متولی این 
حوزه است به این سطح و کیفیت وجود نداشت.
 وی ادامه داد: افتتاح این مجموعه و گردهمایی 
همه دستگاه ها و نهادهای متولی برای رفع آسیب 
اجتماعی کودکان رها شده و افرادی که نیازمند 
دستگیری و کمک هستند از رویکردهای نظام 

مقدس جمهوری اسلامی است.
 رئیس کل دادگستری استان تهران، تصریح 
به  افتاد  اتفاق  امروز  که  بزرگی  کار  این  کرد: 
جز وظیفه انسانی و دینی، وظیفه ای است که 

قانونگذار بر عهده ما قرار داده است.

انتقاد عضو شورای شهر از نحوه 
انتصابات در شهرداری تهران

رئیس کمیسیون نظارت شورای شهر تهران با 
اشاره به اینکه شهردار حق دارد که خود انتخاب 
کند، از نحوه انتصابات در شهرداری تهران انتقاد 
کرد و گفت: از شهردار تهران انتظار داریم نگاه 

خود را به این مسئله تغییر دهد. 
به گزارش ایسنا، نرجس سلیمانی در یکصد 
و هشتاد و سومین جلسه شورای اسلامی شهر 
تهران در تذکری با اشاره به حس سرخوردگی 
کارکنان در شهرداری تهران درخصوص انتصابات 
درون شهرداری تهران گفت: به صورت آماری 
۹۹ درصد انتصابات از داخل شهرداری است و 
اگر ۸۰۰ پست مدیریتی داشته باشیم شهرداری 
از  بیرون  از  مدیران  از  درصد   ۶۴ که  پذیرفته 
مجموعه به کار گرفته شده اند. این ۶۴ درصد 
باید قابلیت داشته باشند که به صورت هماهنگ 

و دقیق فعالیت کنند.
وی ادامه داد: تغییرات مداوم و پی در پی در 
مدیریت نشان می دهد که این هماهنگی مورد 
انتظار در سطح عالی نبوده است. ۲۰ ماه بیشتر 
از عمر مدیریت شهری فعلی نمانده و نمی توان 

چند هندوانه را به دست یک نفر سپرد.
عضو شورای شهر تهران با بیان اینکه کسی به 
توانمندی آقای هرمزی شکی ندارد، افزود: مگر 
در شهرداری قحط الرجال است که چند جایگاه 
مدیریتی را به یک نفر سپرده اند؛ در حالیکه 
مدیرانی یا صادر شده و یا در جایگاه های بی 
ربط فریز شده اند. آیا برای سرپرستی چند روزه، 
یک فرد متخصص و قابل اعتماد وجود نداشته 

که مسئولیت به او واگذار شود؟
وی ادامه داد: اگر به سرمایه های انسانی توجه 
نکنیم بازخورد آن را در بین مردم خواهیم دید. 
امور را کارشناسان انجام می دهند و اگر آنها را 
در شرایطی قرار دهیم که ناامید شوند، عملکرد 
خود را در سطح شهر نشان خواهد داد. به ویژه 
در حوزه حمل و نقل که هر تصمیمی می تواند 
در زندگی ۱۰ میلیون نفر اثرگذار باشد. چطور یک 
نفر می تواند به چندین حوزه تسلط داشته باشد.
سلیمانی تأکید کرد: می دانم این انتصابات، 
اشکال قانونی ندارد و شهردار حق دارد که خود 
انتخاب کند؛ اما انتظار داریم نگاه خود را به این 

مسئله تغییر دهد.
در همین حال گفته شد که اعضای شورای 
شهر تهران با یک فوریت فروش و واگذاری یک 
ملک شهرداری به بانک شهر برای تسویه بدهی 

موافقت کردند. 
به گزارش ایسنا، اعضای شورای شهر تهران 
یک فوریت لایحه مجوز فروش، واگذاری و انجام 
معامله یک ملک متعلق به شهرداری تهران را 
روی میز بررسی قرار دادند و لطف الله فروزنده 
معاون مالی و اقتصادی شهر تهران در تشریح 
این لایحه، گفت: در بودجه تکالیفی برای ما در 
خصوص تسویه بدهی با بانک ها مشخص شده 
است و حالا ما با بانک شهر در این زمینه مذاکره 

کرده ایم.
وی با بیان اینکه ملکی که برای تسویه بدهی با 
بانک شهر در نظر گرفتیم در بلوار معلم واقع در 
منطقه ۱۸ است و وسعت آن بیش از ۴۰۰۰ متر 
مربع بوده و ارزش ریالی آن ۴۲۰۰ میلیارد تومان 
تعیین شده، گفت: شورای شهر سقف معامله 
ما را در تبصره ۱۳، ۳۰۰۰ میلیارد تومان مشخص 
کرده که این رقم تعیین شده برای این ملک بیش 
از سقف تعیین شده برای معاملات است و لازم 
است که از شورای شهر در این خصوص مجوز 

اخذ شود.
اعضای شورای شهر تهران با رأی مثبت خود به 
یک فوریت لایحه مجوز فروش، واگذاری و انجام 
تهران  شهرداری  به  متعلق  ملک  یک  معامله 

موافقت کردند.

»برای  می کند:  بیان  مجلس  سابق  نماینده  این 
پزشکان پیامک ارسال می شود که اگر ۵۵ سال به بالا 
می شوید،  پذیرش  آلمان  در  به راحتی  باشید  نداشته 
پزشکی که ۵۵ سال سن داشته باشد تقریباً ۲۰ سال 
تجربه کار دارد، آن وقت با مهاجرت آن ها یک تجربه 
می افتد.«  دیگر  کشورهای  گیر  به راحتی  چنینی  این 
بخوانید. ادامه  در  را  گفت وگو  این  کامل   متن 
شنیده  زیاد  پزشکان  مهاجرت  درباره  روزها  این   

می شود، نظر شما دراین باره چیست؟
 متاسفانه وضعیتی در کشور حاکم شده که موجی 
از مهاجرت راه افتاده است و این موج به جامعه پزشکی 
هم کشیده شده، تقریباً ما هر روز می شنویم یک استاد 
یا دانشیار از دانشکده های علوم پزشکی کشور به اروپا، 
کانادا و کشورهای حاشیه خلیج فارس مهاجرت کردند، 
وقتی این اخبار را می شنویم بغض مان می گیرد که چرا 
بزرگان پزشکی این کشور به جایی رسیدند که مهاجرت 

می کنند.
 دنبال پاسخ دادن به این چرایی بوده اید؟

 وقتی از آن ها سوال می پرسیم که چرا مهاجرت 
کردید پاسخ می دهند از ما که گذشته، ما بیشتر از 
شصت هفتاد سال سن داریم، بیشتر به امید آینده 
بهتر برای فرزندانمان مهاجرت می کنیم. هرچه توضیح 
می دهیم به هر حال آینده کشور بهتر از سایر کشورهای 
منطقه خواهد بود قبول نمی کنند، بیشتر به مسائلی 
می پردازند که جنبه های رفاهی دارد و دنبال امید به 

آینده بهتر برای فرزندان شان هستند.
مهاجرت  که  پزشکی  در  دانشگاه  تمام  استاد  یک 
می کند کوهی از تجربه است، حتی شاهدیم پزشکان 
مهاجرت  هم  دیده اند  آموزش  خوبی  به  که  جوان 
می کنند، مهاجرت این گروه ها ضرر اقتصادی ناشی از 
از دست دادن تجربه آن ها به کشور وارد می کند، شاید 
از دوران مدرسه  افراد  این  پرورش  برای  که  هزینه ای 
تا تخصص صرف می شود به ۱۰ میلیون دلار برسد و 
شما می بینید مهاجرت شان چه ضرری دارد، متاسفانه 
علاوه بر پزشکان پرستاران و لیسانسه های مامایی هم 
مهاجرت می کنند، بهترین نیروهای پیرا پزشکی با موج 
پزشکان دارند از کشور خارج می شوند، از نظر اقتصادی 
در چند سال اخیر ما بیش از ۱۰۰ میلیارد دلار نیروی 
پزشک،پرستار،پیراپزشک  از  اعم  متخصص  انسانی 

تقدیم کشورهای بیگانه کردیم.
 به  نظر خودتان چرا این افراد برای مهاجرت کردن 

اقدام می کنند؟
 من درخصوص پزشکان، بخشی از دلایل مهاجرت 
قانونی  ما  مثلاً  قانونی می بینم.  اشکالات  در  را  آن ها 
به نام هیات علمی تمام وقت جغرافیایی داریم، این 
از  شد  دانشگاه  استاد  کسی  اگر  اینکه  یعنی  قانون 
صبح تا آخر وقت باید در اختیار دانشگاه باشد و حق 
ندارد مطب داشته باشد یا این که خارج از مرکزی که 
بعضی  کند، حتی  کار  است  استخدام شده  آنجا  در 
مواقع آن قدر سختگیری می کنند که اجازه نمی دهند 
این پزشکان به دیگران نظر مشورتی بدهند؛ نمی شود 
به یک استاد دانشگاه گفت شما سی الی چهل سال 
حق نداری مطلب داشته باشی. ما نتوانستیم به وزرای 
بهداشت بگوییم که کرامت و تجربه این استادان گرانبها 
است و نمی شود سایر مراکز پزشکی را از نعمت وجود 
مقررات  روز  هر  طرفی  از  کرد.  محروم  پزشکان  این 
سخت تری می گذارند، مثلاً گفته اند هر استاد دانشگاهی 
که می خواهد مرتبه اش از استادیاری به دانشیاری ارتقا 
پیدا کند حتما باید امتحانی بدهد که نشان می دهد این 

پزشک می تواند به انگلیسی سخنرانی کند.
یا مثلاً یکی از مشکلات دیگر معضل دستمزد است، 
بعضی مواقع پزشکان درخصوص دستمزدشان استدلال 
می کنند که ما تکریم نمی شویم و به ما بی احترامی 
می شود، مثلاً حق ویزیت یک پزشک متخصص در 
مطب کمتر از تکنسینی است که برای تعمیر آبگرمکن 
وضعیت  این  در  پزشکان  می رود،  فردی  خانه  به 
احساس می کنند مورد بی حرمتی قرار گرفته اند، روند 
امور در آینده همیشه بهتر می شود از اول انقلاب سطح 
همه چیز در کشور بالا رفته است اما آیا همان قدر سطح 
تکریم جامعه علمی، متخصص و پزشکان ما هم بالا 

رفته است؟ می بینیم که نرفته است. نتیجه این کارها 
این شده است که استاد تمام دانشگاه ها و دانشیارها 

مهاجرت می کنند.
روی  چقدر  دانشگاه  استادان  با  برخورد  نحوه   
سال  حوادث  از  بعد  مثلاً  دارد،  تاثیر  مهاجرت شان 
برخی  با  دانشگاه ها  همکاری  عدم  عده ای  گذشته، 
استادان را مربوط به حوادث آن سال  می دانند، آیا چنین 
به مهاجرت  افزایش میل  مواردی می تواند سبب ساز 

شود؟
 ما دوست دار انقلاب، جمهوری اسلامی و ایران 
اسلامی هستیم، اما اول مهر حتی در دانشگاه علوم 
پزشکی چند نفر )استاد( را بیرون کردند و راه ندادند. 
یک آدم هایی الان روسای دانشگاه های ما هستند که 
مهر  اول  گذشته،  در سال  استاد  یک  به خاطر حرف 
امسال او را از دانشگاه بیرون می کنند، وقتی این طور 
برخورد می کنید، پزشکی که فکر می کند فرزندش اینجا 
آینده ندارد و معتقد است تکریم نمی شود مهاجرت 

می کند.
 آماری از مهاجرت پزشکان دارید؟

ما  است،  وحشتناک  مهاجرت  رقم های  و  عدد   
هر هفته که سراغ یکی از همکاران را می گیریم با خبر 
از  می شویم مهاجرت کرده است، سالی ۱۰ هزار نفر 
مجموعه کادر پزشکی )پزشک، پرستار، ماما( از کشور 
ارسال  پیامک  پزشکان  برای  الان  می کنند.  مهاجرت 
می شود که اگر ۵۵ سال به بالا نداشته باشند به راحتی 
در آلمان پذیرش می شوند، پزشکی که ۵۵ سال سن 
داشته باشد تقریباً ۲۰ سال تجربه کار دارد، آن وقت 
یک تجربه این چنینی به راحتی گیر کشورهای دیگر 

می افتد.
 شما دلایل مهاجرت پزشکان را گفتید، به نظرتان 
چرا انگیزه ای برای رفع این دلایل وجود ندارد یا حداقل 

این طور احساس می شود؟
 شما فرض کنید اگر من به عنوان وزیر بهداشت 
وارد کمیسیون بهداشت مجلس شورای اسلامی شوم 

کسی نمی تواند در پاسخ حرف های من حرفی بی ربط 
فعلی  بهداشت  یا  علوم  وزیر  این  الان  آیا  اما  بزند، 
می توانند در کمیسیون آموزش و بهداشت مجلس از 
حقوق پزشکان دفاع کنند؟ آیا این ها توانایی دارند که 
در شورای عالی بیمه یا هیات دولت از حقوق پزشکان و 
استادان دانشگاه دفاع کنند؟ من مقصر را وزیر علوم و 
بهداشت و درمان می دانم، اگر خودم جای این ها بودم 
و هر روز این تعداد پزشک مهاجرت می کرد استعفا 
می دادم، این دلیل را برای استعفا مطرح می کردم که 
شرایطی فراهم است که من نمی توانم استادان را در 
دانشگاه نگه دارم، حالا آقایان هرطور هست می خواهند 

پست و صندلی شان را نگه دارند.
 شما درباره کاهش امید به آینده در بخش سلامت 
به عنوان یکی از دلایل مهاجرت جامعه پزشکی گفتید، 
می توانند  آن ها  است  بیماران چه طور  برای  امید  این 

امیدوار به بهبود باشند؟
اعلام کرد   چند روز قبل رئیس جمهوری مجدد 
نیاز کشور، در داخل  از داروهای مورد  که ۹۵ درصد 
ساخته می شود، به نظرم ایشان با مفهوم ساخت دارو 
آشنا نیست، ما پودر داروها را در بشکه های ۱۰۰ کیلویی 
را  آن  این جا  بعد  می کنیم،  کشور  وارد  کیلویی   ۵۰ یا 
فرموله می کنیم، یعنی با آب و مواد نگهدارنده ترکیب 
می کنیم، به قرص که تبدیل شد بسته بندی می کنیم و 
می فروشیم، حا آیا ادعای این چنینی درست است؟ به 
نظرم رئیس  جمهوری که از ساخت دارو اطلاع ندارد، 
این خبرها گزارش هایی هستند که از سازمان غذاودارو 
رئیس جمهور  به دست  بعد  و  بهداشت  وزیر  به دست 
می کند.  اعلام  عمومی  را  گزارش  هم  ایشان  می رسد، 
امروز در بخشی از داروهایی که برای کشور و بیماران 
حیاتی هستند کمبود داریم که برای مردم خانه خراب کن 
شده است. وزیر بهداشت مدتی قبل گفت که کودکان 
زیر ۷ سال باید رایگان درمان شوند، آقای وزیر شما که 
این حرف را به صورت تبلیغاتی می گویید اگر فردا روزی 
یک کودک به دلیل نداشتن پول درمان نشد چه؟ این  

شکلی اعتمادسازی می کنیم؟ نکته مهم در این سخنان 
این است که مردم و جامعه پزشکی را نسبت به آینده 

بخش سلامت بی اعتماد کردند و بی اعتماد می کنند.
 با توجه به موج مهاجرت پزشکان شما چه آینده ای 
را برای بهداشت و درمان کشور تصور می کنید؟ این که 
گفته می شود منجر به آوردن پزشک به ایران یا خروج 

مردم از کشور برای درمان می شود درست است؟
تعداد شماره های  انقلاب که شروع شد  ببینید   
نظام پزشکی ۱۷ هزار شماره بود، اما امروز شماره های 
نظام پزشکی به بالای ۱۷۰ هزار شماره رسیده است، 
لذا بعید می دانم منجر به آوردن پزشک از بیرون از 
کشور شود، اما با کمبود پزشک در برخی مناطق مواجه 
کشور  کوچک  برخی شهرهای  در  الان  خواهیم شد، 
ساعات  برای  پزشکی  بهداشت  وزارت  تابع  مراکز  در 
بعدازظهر و شب وجود ندارد، در برخی از خانه های 
بهداشت خدمات آن طورکه مورد انتظار برای مردم است 
انجام نمی شود. نکته بعد این که با توجه به مهاجرت 
استادان درجه اول، از نظر دانش و آموزش پزشکی و 
تجربه ای که باید به دانشجویان پزشکی منتقل شود 

آسیب های جدی می خوریم.
مهاجرت  درباره  چقدر  تحریم ها  تداوم  مسئله   

پزشکان اثرگذار است؟
در  شود،  برداشته  تحریم ها  کنیم  تلاش  باید   
اتاق عمل و داروخانه ها بخش از داروهایی مورد نیاز 
قلبی  بیماران  برای  وارفارین  داروی  در  مثلاً  نیستند، 
از  بخشی  شده  سبب  تحریم ها  دارد،  وجود  کمبود 
داروهای حیاتی مورد نیاز بیماران در اختیارشان قرار 
نگیرد، این موارد هم به افزایش میل به مهاجرت دامن 
می زند، یک جراح قلب وقتی متوجه می شود بیماری که 
عمل کرده دارویی مانند وارفارین ندارد خسته می شود. 
در خصوص داروهای بیهوشی مشکلی نداریم اما در 
اتاق عمل داروهای دیگری برای قلب، اعصاب و غدد 
نیاز داریم که به دلیل کمبودها کار ما را هم سخت تر 

می کند.

آمار بهره برداری از سدهای مخزنی کشور تا ۲۲ مهرماه بیانگر این 
است که از بین سدهای مهم )شرب ـ کشاورزی( کشور، هشت سد 
کمتر از ۱۰ درصد آب دارند. به گزارش ایسنا، میزان ورودی مخازن 
کل کشور از ابتدای سال آبی )ابتدای مهرماه( تاکنون معادل ۰.۸۰ 
میلیارد متر مکعب بوده که در قیاس با سال گذشته که عددی 
معادل ۰.۶۴  میلیارد مترمکعب بوده ۲۵ درصد رشد داشته است. 
همچنین میزان کل خروجی سدهای کشور نیز نسبت به سال قبل با 
۲۵ درصد افزایش مواجه بوده است.حجم آب موجود مخازن اکنون 

۲۰.۶۲۰ میلیارد متر مکعب ثبت شده که این عدد نسبت به سال 
قبل که عددی معادل ۱۸.۲۶۰ میلیارد متر مکعب بوده ۱۳ درصد 

افزایش یافته است.
همچنین حجم پرشدگی سدهای کشور نیز تا ۲۲ مهرماه ۴۲ درصد 
است. وضعیت برخی از سدهای مهم کشور بیانگر این است که 
در هشت سد درصد پرشدگی کمتر از ۱۰ درصد است، به طوری که 
سد دوستی و سد طرق استان خراسان رضوی به ترتیب ۷ و ۸ 
درصد، سد اکباتان، آبشینه استان همدان ۹ درصد، سد رودبال 

داراب استان فارس صفر درصد، سد وشمگیر، گلستان، بوستان 
صفر درصد، چاه نیمه ها استان سیستان و بلوچستان ۳ درصد، 
استان  ساوه  سد  درصد،   ۹ کرمان  استان  سیرجان  سد تنگوئیه 
مرکزی ۸ درصد پر هستند. همچنین ارتفاع کل ریزش های جوی 
کشور معادل ۶ میلیمتر است. این مقدار بارندگی نسبت به میانگین 
دوره های مشابه درازمدت )۴.۴ میلیمتر( ۳۵ درصد افزایش و نسبت 
به دوره مشابه سال آبی گذشته )۱.۳ میلیمتر( ۳۶۷ درصد افزایش 

را نشان می دهد.

مهاجرت سالانه 10 هزار کادر پزشکی از کشور

واز پزشکان پر
مهاجرت نیروی انسانی متخصص از ایران اتفاق جدیدی نیست، سال هاست که درباره آن گفته و نوشته می شود، اما هرچه می گذرد شکل و شمایل جدید 
پیدا می کند، یعنی اگر تا دیروز خیلی ها نگران مهاجرت رتبه های برتر کنکور بودند، یا مثلاً همه از جذب فارغ التحصیلان دانشگاه های ایران در دانشگاه های 
سایر کشورها صحبت می کردند، امروز همان خیلی ها نگران مهاجرت دانشیارها یا استاد تمام های دانشگاه ها هستند، کسانی که سال ها نخبه های کنکوری 
زیر دست شان پرورش پیدا کردند و اگر جوانی مهاجرت می کرد دل ها به بودن این استادان در دانشگاه و پرورش جوانی دیگر خوش بود که شاید او مهاجرت 
نکند، اتفاق جدید این است که امروز همان منبع تجربه، آموزش، و پرورش نخبه دارد از ایران مهاجرت می کند، طوری که عوض حیدرپور، متخصص 
بیهوشی و استاد دانشگاه به خبرآنلاین می گوید: »عدد و رقم های مهاجرت وحشتناک است، ما هر هفته که سراغ یکی از همکاران را می گیریم با خبر 

می شویم مهاجرت کرده است.« 

۸ سد کمتر از ۱۰ درصد آب دارند

عدد و رقم های 
مهاجرت 

وحشتناک 
است، هر هفته 
که سراغ یکی 
از همکاران را 

می گیریم با 
خبر می شویم 
مهاجرت کرده 

است، سالی 
10 هزار نفر 
از مجموعه 

کادر پزشکی 
)پزشک، 

پرستار، ماما( از 
کشور مهاجرت 

می کنند

رئیس مرکز اطلاعات و کنترل ترافیک پلیس راهور فراجا از انسداد ساعتی 
جاده چالوس و آزادراه تهران - شمال در روزهای یکشنبه، دوشنبه و سه شنبه 

۳ روز پیش رو خبرداد. 
سرهنگ احمد شیرانی در گفت وگو با ایسنا، دراین باره گفت: محور چالوس 
در هر دو مسیر به دلیل انجام عملیات عمرانی و کارگاهی با انسداد موقت و 
ساعتی مواجه شده است. بر این اساس از امروز تا روز ۲۴ آبان ماه و از ساعت 
شش صبح تا ۱۶ روزهای یکشنبه، دوشنبه و سه شنبه هر هفته این محور 
مسدود است.وی با بیان اینکه تردد از این محور در روزهای شنبه، چهارشنبه، 
از  ایام تعطیلات رسمی و همچنین روزهای قبل و بعد  پنجشنبه، جمعه، 
تعطیلات چند روزه انجام می شود، گفت: همانطور که گفته شد ممنوعیت 
تردد تنها از ساعت شش صبح تا ۱۶ روزهای یکشنبه، دوشنبه و سه شنبه هر 

هفته تا تاریخ ۲۴ آبان ماه خواهد بود.
رئیس مرکز اطلاعات و کنترل ترافیک پلیس راهور فراجا درباره دلیل اعمال 
این محدودیت نیز گفت: انجام عملیات توری سنگی، تثبیت دیواره های ریزشی 
و لق گیری که از سوی عوامل راهداری انجام خواهد شد، دلیل انسداد این محور 

در ساعات و روزهای یاد شده است. 
شیرانی درباره اینکه آیا این محدودیت در آزادراه تهران - شمال نیز اعمال 
می شود یا خیر به ایسنا گفت: با توجه به اینکه بخش هایی از آزادراه تهران - 
شمال به جاده چالوس منتهی می شود، لذا این مسیر نیز در ساعات و روزهای 

یاد شده مسدود خواهد بود.
وی درباره محورهای جایگزین نیز گفت: توصیه پلیس این است که رانندگان 
و مسافران از محورهای هراز و فیروزکوه به عنوان دو مسیر جایگزین تردد کنند. 
این در حالی است که پیش از این نیز گفته شده بود رئیس پلیس کندوان 
از انسداد موقت جاده چالوس به کرج از ۲۳ مهر ماه جاری به مدت یک ماه و 

در برخی روزهای هفته خبر داد. سرگرد محمد احمدی در گفت وگو با ایسنا با 
اشاره به برنامه ابلاغی از پلیس راه استان مازندران جهت  اجرای انسداد محور 
اظهار کرد: برابر برنامه، به علت اجرای عملیات توری سنگی و تثبیت دیواره های 
ریزشی و لق گیری، روزهای یک شنبه تا سه شنبه هر هفته از ساعت ۶ صبح 
تا ۱۶  به مدت یک ماه مسدود است.وی از رانندگان خواست درمقابل گیت های 

پلیس راه که در عوارضی و جاده قدیم و بالای طویر تجمع نکنند.

وز از هفته انسداد ساعتی جاده چالوس و آزادراه تهران - شمال در ۳ ر


